
Zápisnica z 2.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Prašníku konaného 

dňa 21. februára 2023 v kancelárii starostu obce Prašník 
 

 

Prítomní:    Starosta- Milan Mozolák, kontrolórka – JUDr. Mária Gajňáková 

   Prítomní poslanci:    Alena Príbišová, Marek Škodáček, Mgr. Roman Fajnor,  

                                       Mgr. Emília Školudová 

Neprítomní: Mgr. Richard Lipka, Leonard Dobrucký  

Program: 

1. Otvorenie 

- Schválenie programu zasadnutia 

- Určenie overovateľov zápisnice 

- Určenie zapisovateľa zápisnice 

- Voľba návrhovej komisie 

2. Plnenie uznesení k 15.02.2023 

3. Schválenie vstupu obce Prašník do SUS Trebatice 

4. Voľba komisie na  ochranu verejného záujmu 

5. Plán práce HK na 1. polrok 2023 

6. Komisia pre rozvoj obce – doplnenie členov  

7. Vyhlásenie VOS na predaj budovy školy 

8. Prejednanie žiadosti na kúpu pozemku p. č. 4646/8, 4646/9, 4646/18 k. ú . Prašník 

9. Predbežné odsúhlasenie podania žiadosti na zakúpenie kompostérov pre domácnosti 

10. Schválenie výmeny bojlerov v BD č. 52 

11. Rôzne  

12. Interpelácie poslancov 

13. Diskusia 

14. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

Starosta privítal všetkých prítomných na 2. zasadnutí OZ v Prašníku a zároveň  konštatoval, že 

zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. Prítomní sú 4 poslanci. Pán starosta ešte navrhol doplnenie 

programu o bod. Voľba členov do Rady školy 

 

 

Uznesenie č. 18/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku  

A/ schvaľuje  

program 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Prašník 

B/ určuje: 

Overovateľov zápisnice: Alena Príbišová, Marek Škodáček 

Zapisovateľku:  Anna  Čechvalová 

Prítomní: 4                  

 

Za:   4 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

2. Plnenie uznesení OcZ  

 



Uznesenie č. 19/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - berie na vedomie -  

plnenie uznesení OcZ v Prašníku ku dňu 20.02.2023 

 

3. Schválenie vstupu obce Prašník do SUS Trebatice 

Mesto Vrbové z kapacitných dôvodov už nebude vykonávať pre obec Prašník stavebnú, so-

ciálnu  agendu a výruby stromov. Preto obec Prašník požiadala SUS Trebatice o prijatie za 

člena od 1. apríla 2023.  

 

Uznesenie č. 20/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

- berie na vedomie   – 

Ukončenie členstva obce Prašník v  SÚS Vrbové k 31. 03.2023. 

Prítomní: 4 

Za:      4 Proti: 0 Zdržal sa:   0 

   

Uznesenie č. 21/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

- schvaľuje- 

členstvo obce Prašník v SÚS Trebatice od 1.4.2023. 

Prítomní: 4 

Za:  4 Proti: 0 Zdržal sa: 0   

 

4. Voľba Komisie na  ochranu verejného záujmu 
  Komisia na ochranu verejného záujmu je povinnou komisiou, ktorú musí mať obec 

zriadenú. Tejto komisii predkladá starosta obce svoje majetkové priznanie. 

 

Uznesenie č. 22/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - schvaľuje -  

členov Komisie na ochranu verejného záujmu:  

Mgr. Roman Fajnor – predseda 

Mgr. Emília Školudová – členka komisie 

Leonard Dobrucký – člen komisie 

Prítomní: 4 

Za:      4 Proti: 0 Zdržal sa: 0  

 

5. Plán činnosti HK na 1. polrok 2023 
Poslanci boli oboznámení s plánom činnosti hlavného kontrolóra  - JUDr. Márie Gajňákovej  

na 1. polrok 2023. 

 

Uznesenie č. 23/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - schvaľuje -  

plán činnosti  hlavnej kontrolórky na 1. polrok  2023 

Prítomní:  4 

Za:            4   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

6. Komisia pre rozvoj obce – doplnenie členov 



Do Komisie pre rozvoj obce bolo treba doplniť chýbajúcich členov. Poslanci sa dohodli na 

zrušení komisie. 

Uznesenie č. 24/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - schvaľuje – 

zrušenie komisie pre rozvoj obce,  výstavby a životného prostredia 

Prítomní: 4                  

Za:      4 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

7. Vyhlásenie VOS na predaj budovy školy 

Mgr. Roman Fajnor – som proti predaju, som za to, aby sme využili všetky možnosti napr. 

cez ŠFRB alebo eurofondy, aby sa na Prašníku niečo vybudovalo. Výzvy sú na domovy 

dôchodcov, mohli by sme tu urobiť nájomné byty. 

Emília Školudová – nie som za predaj, zo školy treba urobiť školu alebo denný stacionár. 

Škola je základ. 

Starosta -  v lete máme napr. 8 detí v škôlke a 4 zamestnancov, to niečo stojí. Teraz je priorita 

dokončiť budovu kultúrneho domu a obecného úradu. Koncom mesiaca bude stavebné 

povolenie a potom podáme žiadosť na dokončenie zateplenia.  

Marek Škodáček – treba skúsiť všetky možnosti, ako získať peniaze na rekonštrukciu,                                                                  

treba na budove školy spraviť strechu, aby tam nezatekalo. 

 

Uznesenie č. 25/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - schvaľuje  -  
v súlade s § 9a ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení odpredaj ne-

hnuteľností vo vlastníctve obce zapísaných na LV 2128 v k. ú. Prašník a to: 

   1.pozemok  parc. reg. „C“parc. č. 4528/8 o výmere 1987 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie 

   2.pozemok parc. reg. „C“ parc.č. 4528/15 o výmere 658 m2, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie 

  3. stavba – budova bývalej základnej školy súp.č. 91 postavená na parc. č. 4825/15 

formou obchodnej verejnej súťaže za minimálnu sumu  100.000,00 EUR. 

Prítomní: 4                  

Za:      0 Proti: 4 Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 25/II/2023 nebolo schválené. 

 

8. Prejednanie žiadosti na kúpu pozemku p. č. 4646/8, 4646/9, 4646/18 k. ú . Prašník 

Obci Prašník bola dňa 1.2.2023 doručená žiadosť o odpredaj obecných parciel  4646/8, 

4646/9, 4646/18 na rekreačné účely. Prerokovania tohto bodu sa zúčastnila aj žiadateľka 

Bronislava Vrkoč. 

Mgr. Roman Fajnor – nie som za to, aby sa predával obecný majetok. Je to záloha, 

a predávajme obecný majetok až vtedy, keď budeme potrebovať peniaze na 

spolufinancovanie iných projektov. Tieto peniaze sa prejedia. Vyhláste súťaž na predaj. 

Žiadatelia chcú tam postaviť chatu, predajme radšej pozemky na bytovú výstavbu.  

Bronislava Vrkoč - pozemok je zarastený, neudržiavaný, chcem si tam postaviť chatku 

Ing. Darina Blanáriková – peniaze za predaj obecného pozemku ide do kapitálových 

výdavkov, pokiaľ sa v priebehu roka neminú, prechádzajú do rezervného fondu, čiže peniaze 

sa neprejedia. 

Mgr. Roman Fajnor – načo sú nám na účte, inflácia je vysoká 



JUDr. Mária Gajňáková – predaj týchto pozemkov aj tak musí ísť do verejnej súťaže 

Mgr. Emília Školudová – nech si odkúpia aj parcely 4646/20, 4646/21, 4646/22, ktoré sa 

nachádzajú pod elektrickým vedením 

Uznesenie č. 26/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku   

- berie na vedomie - 
žiadosť o kúpu obecných parciel Reg. C  4646/8, 4646/9, 4646/18 k. ú . Prašník 

 

Uznesenie č. 27/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku   

- schvaľuje - 
Odpredaj pozemkov parcely Reg. C p. č. 4646/8, 4646/9, 4646/18, 4646/20, 4646/21, 4646/22 

k. ú . Prašník formou verejnej obchodnej súťaže 

Prítomní: 4                  

Za:           3 Proti: 1 (Mgr. Roman Fajnor)  Zdržal sa: 0 

 

9. Predbežné odsúhlasenie podania žiadosti na zakúpenie kompostérov pre domácnosti 

Žijeme na dedine a kompostéry tu majú svoje opodstatnenie. Cena jedného kompostéra by 

mala byť asi 100,-€  

Uznesenie č. 28/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku   

- schvaľuje- 
podanie žiadosti o dotáciu na zakúpenie kompostérov z Enviromentálneho fondu v rámci 

činnosti C2  Predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov a 

zhodnocovanie biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov. 

Prítomní:        4                  

Za:        4 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 29/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku   

- schvaľuje- 
uzatvorenie zmluvy s RESL s.r.o, Trnava, IČO 53637674 na vypracovanie a podanie žiadosti 

o dotáciu na zakúpenie kompostérov z Environmentálneho fondu v rámci činnosti C2  Predchá-

dzanie vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov a zhodnocovanie biologicky 

rozložiteľných komunálnych odpadov. 

Prítomní: 4                  

Za:      4 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

10. Schválenie výmeny bojlerov v BD č. 52 

Pristupujeme k tejto výmene, aby si každý nájomca zaplatil sám toľko, koľko teplej vody minie. 

Mgr. Roman Fajnor- bolo by treba dať aj merače tepla na radiátory z Fondu opráv 

Ing. Darina Blanáriková – na Fonde opráv je teraz 6 000,-€, zvyšok peňazí musíme doplatiť 

z obce. Keď sa peniaze doplnia do Fondu opráv, potom sa musia peniaze vrátiť na obecný účet. 

Uznesenie č. 30/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

- schvaľuje   – 

zakúpenie a montáž elektrických ohrievačov teplej vody 80 l  a 100 l do bytov v 12 - bytovom 

nájomnom dome č. 52 v sume 11.508,00 EUR. 

Prítomní: 4                  

Za:      4 Proti: 0 Zdržal sa: 0 



 

11. Voľba členov do Rady školy 

Starosta – navrhujem ponechať doterajších členov 

Uznesenie č. 31/II/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - schvaľuje –  

členov Rady školy pri MŠ v Prašníku: p. Alenu Pribišovú a p. Leonarda Dobruckého 

 

Prítomní: 4                  

Za:      4         Proti:     0 Zdržal sa: 0 

 

12. Interpelácie poslancov 

 

Nebola podaná žiadna interpelácia. 

 

13. Rôzne 

Mgr. Emília Školudová - čo s tým vrakom na začiatku obce 

Pán starosta – riešim to, volal som majiteľovi, ktorý mi sľúbil , že túto sobotu ho odvezie 

Pán starosta prečítal sťažnosť pani Soni Príleskej na pomoc pri riešení susedského sporu na 

suseda Vladimíra Fajnora. Pani Príleskej zatiekla stena na jej rodinnom dome. Pán Fajnor 

prisľúbil, že jej steny vymaľuje. 

Vedľa nájomnej bytovky č. 52 nie je zakopaný kábel 380V vedúci do kotolne, je pohodený 

v tráve. Dáme ho zakopať do zeme, pretože je to nebezpečné. Ešte chcem odvodniť bytovku, 

aby to netieklo pod bytovku. 

Bol by som rád, keby ste sa viacerí poslanci zapojili pri organizovaní obecných akcii, pretože 

väčšinu robím sám. Chcem poďakovať všetkým, ktorí sa podieľali na víkende, keď bolo 

divadelné predstavenie, karneval a beseda s cestovateľom. 1. apríla budeme páliť Morenu,  

skupina Holeška a deti z MŠ pripravujú program. 

Ďalej pán starosta informoval poslancov, že Kosecký festival bude 6.- 7. mája 2023. 

V Drahovciach bude 6. mája v Prašníku 7. mája. 

14. Diskusia 

V bode Diskusia, neboli žiadne príspevky 

 

15. Záver 
Pán starosta poďakoval poslancom za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie o 18:37 hodine. 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Marek Škodáček                                    ....................................... 

 

Alena Príbišová                                      .......................................                          

 

                                                                                                                                                                                                                                                     

                                                                                                                   

                                                                                                               ....................................... 

 

                                                                                                                  Milan Mozolák 

                                                                                                                   Starosta obce 

 

V Prašníku dňa 21.02.2023 vyhotovila zápisnicu: Anna Čechvalová 

 


